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Abstract (en)
The transverse flute (1) has a sound tube and a linear head piece (5). The sound tube is a linear section (2) carries the flaps (3), and the flaps serve
to change the tone pitch carrying a mouth plate (4). A curved section (7) of the sound tube is provided on a side (6) of the head piece, which faces
the section of the sound tube. A geometrical axis of an end of the curved section facing the section carrying flap and the geometrical axis of another
end of the curved section facing the mouth plate are in alignment with each other.

Abstract (de)
Querflöte, deren Schallrohr einen linearen Abschnitt (2), der zur Veränderung der Tonhöhe dienende Klappen (3) trägt, und ein eine Mundplatte (4)
tragendes lineares Kopfstück (5) aufweist. An jener Seite (6) des Kopfstückes (5), die dem die Klappen (3) tragenden Abschnitt (2) zugewandt ist, ist
ein bogenförmiger Abschnitt (7) des Schallrohres vorgesehen, der mit dem Kopfstück (5) und mit dem die Klappen tragenden Abschnitt (2) fluchtend
zusammengefügt ist.
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